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SLOVO STAROSTY M ĚSTA  
 

„Být sám a bez přátel znamená 
vést život  plný nebezpečí 

a strachu“. 
 

Marcus Tillius Cicero 
 

Vážení spoluob čané   
a čtenáři,                                                     
ž 

dovolte mi, abych Vám při čtení prvního vydání Borského 
zpravodaje v letošním roce ještě jednou popřál mnoho 
pohody, radosti, elánu a zdraví a ať se Vám v roce 2012 
daří co možná nejlépe a tak, jak si sami přejete. 
     I v letošním roce se budeme snažit naplánovat rozvoj 
našeho regionu tak, abychom při sestavování rozpočtu 
zvážili veškeré finanční možnosti města a zároveň podpo-
řili další rozvoj čerpáním dotačních prostředků. Finální 
podobu rozpočtu pak budeme schvalovat na únorovém 
jednání zastupitelstva.   
     V dnešním vydání bych se rád zmínil o lidské oběta-
vosti našich spoluobčanů, kteří žijí v našem regionu Bor-
ska a kteří si zaslouží úctu nás všech. Jsou to lidé, kteří 
žijí mezi námi, kteří o své pomoci ani nehovoří a o kte-
rých to zpravidla ani nevíme. Mezi takové bezesporu patří 
bezpříspěvkoví dárci krve , které jsme ocenili při po-
sledním jednání zastupitelstva města v loňském roce.   
 

Mezi oceněnými byli: 
 

10 odb ěrů: Eva Burešová , Lenka Krivdová, Ji řina 
Stránská, Miroslav Zeman, Michal Šrédl, Tomáš Pitlí k, 
Václav Pavlí ček  
 

20 odb ěrů: Ludmila Turková,  Marek Kostroun, Mgr. 
František Vokroj, David Jiroušek  
 

40 odb ěrů: Tomáš Bureš, Božena Knížková, Zde ňka 
Němcová, MUDr. Karel Máca 
 

 60 odb ěrů: Jiří Procházka, Miroslav Bo čan, Miloslav 
Chroust  

.  
     Ocenění a 
úctu si zaslouží 
nejen bezpřís-
pěvkoví dárci 
krve, ale je zde 
mezi námi i 
mnoho dalších, 
kteří svými činy a 
pomocí ovlivňují 
mnoho osudů, 
mnoho životů.    

 

Dovolte mi, abych Vám jménem m ěsta Bor i svým co 
nejsrde čněji pod ěkoval za Vaši ob ětavost a pomoc,  
kterou zachra ňujete životy  a zdraví lidí a ovliv ňujete 

tak v dobrém jejich osudy.  
Děkuji Vám všem! 

     Velmi si toho vážím, že mohu žít mezi spoluobčany, 
kteří i v dnešní uspěchané době jsou ochotni nabídnout 
pomoc lidem, které třeba ani vůbec neznají a přesto jim 
svým přínosem ovlivní osud, nebo i život! Děkuji Vám! 
       

   Ing. Petr Myslivec 
starosta města Boru 

 
 

 .  INFORMACE Z RADNICE …   
 

Z jednání Rady m ěsta  
 

20. zasedání RM dne 16.11.2011  
RM schválila složení výběrové komise pro výběrové říze-
ní na zpracovatele projektové dokumentace pro akci „Pro-
tipovodňová ochrana Boru“.  
 

21. zasedání RM dne 29.11.2011  
Dne 7.5.2012 přijede do Boru konvoj historické techniky 
armády USA z 2. světové války Military Car Clubu Plzeň. 
Firmě Sysmotronic, s.r.o. byla prodloužena nájemní 
smlouva na nebytový prostor v č.p. 263 (sokolovna) 
v Boru do 31.7.2012. 
RM schválila ceny známek za svoz komunálního odpadu 
pro rok 2012. RM schválila firmu MAZEPPA s.r.o., Plzeň 
k provedení výběrového řízení veřejné zakázky malého 
rozsahu akce: „Rozšíření parkovacích stání u bytových 
domů v Boru“ (za věžákem) a složení výběrové komise 
na zhotovitele této akce. RM  schválila finanční příspěvek  
na uspořádání Mikulášské besídky v Holostřevech.  
RM  stanovila oddávací dny na rok 2012. 
 

22. zasedání RM dne 14.12.2011  
Vítězem výběrového řízení na zpracovatele projektové 
dokumentace „Protipovodňová ochrana města Bor“ se 
stala firma SUDOP Project Plzeň. 
RM schválila poskytnutí finančního příspěvku na přípravu 
silvestrovské zábavy v Damnově a na Mikulášskou be-
sídku a Adventní posezení pro seniory ve Vysočanech. 
RM schválila smlouvu o organizaci a výkonu veřejné služ-
by mezi Úřadem práce a Městem Bor od 1.1.2012. 
 

Bc. Jana Šperková 
místostarostka města 

 
Pravidla pro zve řejňování článků a informací 
v Borském zpravodaji  
 

     Rada města schvaluje usn.č.1/2012 Pravidla pro zve-
řejňování článků a informací v Borském zpravodaji: 

1. V Borském zpravodaji budou zveřejňovány člán-
ky informativního charakteru, k danému tématu, k 
dění ve  městě a jeho částech. 

2. V Borském zpravodaji se nebudou řešit občanské 
spory či majetkové spory soukromých osob. 

3. V Borském zpravodaji nebude probíhat předvo-
lební kampaň - půl roku před komunálními vol-
bami bude psát úvodní slovo zaměstnanec úřa-
du, popř. osoba pověřená radou města. 

 
 

 



Životní jubilea oslaví:  
 

únor 2012  
Ludmila Škudrnová, Zuzana Polefková, Jindřiška Šagáto-
vá, Margita Šulcová, Josef Mansfeld 
březen 2012 
Jan Schaller, František Podsclan, Josef Krasanovský, 
Anna Kaliašová, Růžena Kratochvílová, Anna Turbáková, 
Josef Tomášek, Jozef  Vašš, Jana Weinkauf Svobodová, 
Zdeňka Vlnová, Antonín Beran, Marie Netrhová, Anna 
Muchová 
 

Všem oslavenc ům blahop řejeme  
a přejeme hodn ě štěstí a pevné zdraví!! 

 

 

Rada města Boru stanovuje oddávací dny na 
rok 2012 na tyto soboty:  
 

leden 07.01.2012 21.01.2012 
únor 11.02.2012 25.02.2012 
březen 10.03.2012 24.03.2012 
duben 21.04.2012  
květen 19.05.2012  
červen 09.06.2012 23.06.2012 
červenec 21.07.2012 28.07.2012 
srpen 04.08.2012 18.08.2012 
září 01.09.2012 22.09.2012 
říjen 13.10.2012 27.10.2012 
listopad 10.11.2012 24.11.2012 
prosinec 08.12.2012  
 

     Doba oddávání se stanovuje od 9 do 13 hodin. Za po-
volení uzavřít manželství mimo stanovené oddávací dny, 
mimo stanovenou dobu a mimo stanovenou obřadní míst-
nost, bude vybírán správní poplatek, podle vyhlášky o 
správních poplatcích. 
 

 

ODBOR KULTURY INFORMUJE 
 

    Veškeré informace o kulturních akcích získáte na in-
ternetových stránkách města www.mubor.cz nebo na 
tel.č. 374 790 459 – kino nebo 374 789 198 – zámek. Na 
těchto číslech si můžete také rezervovat vstupenky na 
všechna představení. 
 

29. února 2012 od 17 hod. v M ěstském kin ě v Boru - 
Kocour v botách  - speciální filmové představení pro děti 
- BONUS KE KAŽDÉ VSTUPENCE 
 

8. března 2012 od 15 hod., sál St řední školy Bor  
MDŽ – setkání se seniory 
 

10. března 2012 od 20 hod., sál St řední školy Bor 
II. Městský bál   - začátek  od 20 hod. ,  
- k tanci i poslechu hraje taneční orchestr Koala z Chebu 
- vstupné: 150,- Kč (slosovatelné vstupenky), občerstvení 
na stolech, taneční vystoupení a půlnoční překvapení 
- rezervace vstupenek je nutná na tel. 374789198 (zá-
mek) a 374790459 (kino), předprodej vstupenek 
v kanceláři zámku v Boru, v kině a v pokladně MěÚ Bor 
 

14.- 20. března 2012 – Velikono ční machrovinky   
(více informací v jiném článku tohoto zpravodaje) 
  

15. března 2012 – Noc na Karlštejn ě – zájezd do Ko-
morního divadla v Plzni na muzikál na motivy stejnojmen-
ného filmu. Začátek představení v 19 hod. Odjezd z Boru 
ze zastávky u kina v 17 hod. Cena zájezdu 330,- Kč. Re-
zervace na tel. 374789198 (zámek) a 374790459 (kino). 
Rezervace a zaplacení zájezdu nejpozději do 29. února 
2012.  

 
 
 

17. března 2012 – Kamelot – koncert a křest CD známé 
hudební skupiny, Městské kino Bor od 19 hod., rezervace 
vstupenek na tel. 374790459 (kino) a 374789198 (zá-
mek), předprodej od 6.2.2012.  
 

1. dubna 2012  – Zahájení zámecké sezóny  – šermířský 
program na nádvoří zámku od 14 hod., výstava kostýmů 
a zbraní, vyhodnocení výtvarné soutěže Mistr Theodorik  
 

28. - 29. dubna 2012  – Zájezd do moravského sklípku  
– Velké Bílovice, cena 1.400,- Kč (v ceně je ubytování ve 
dvou-třech lůžkových pokojích, večeře a menu ve sklípku, 
degustace vína, doprava, vstup na hrad Kámen a vstu-
penka na parník na Brněnské přehradě), rezervace nutná 
na tel. 374789198 nebo 604203720, platba zájezdu nej-
později do 17. dubna 2012 v kanceláři zámku. 
 
 

POZVÁNKA DO MĚSTSKÉHO KINA 
 

ÚNOR:  6.2. Mistrovský plán, 8.2. Vyměřený čas, 13.2. 
Poupata, 22.2. Perfect Days - I ženy mají své dny, 29.2. 
Kocour v botách - speciální filmové představení pro děti  
 
 

VELIKONOČNÍ MACHROVINKY 
BUDOU LETOS V NOVÉM KABÁT Ě 

aneb od Mate řinek až po seniory  
 

 

     Vstup již tradičních Machrovinek do 6. ročníku nás při-
měl k zamyšlení nad zkušenostmi z ročníků předchozích, 
nad různými náměty, připomínkami těch, kteří se Ma-
chrovinek pravidelně účastní. Opakovaně „vystrkoval růž-
ky“ povzdech: „Škoda, že jsou tak brzy před samotnými 
Velikonocemi a ještě trvají tak krátce.“ Slovo dalo slovo a 
ze společné schůzky pořádajících vzešel návrh, jenž Vám 
nyní představuji: 
Velikonoční machrovinky v borském zámku potrvají od 
14. března 2012 až do 20. března 2012 včetně. Na každý 



den (mimo neděle) bude připraven program, který by měl 
oslovit všechny skupiny obyvatel města Boru a blízkého 
okolí. Mimo jiné se můžete těšit na dva koncerty, každo-
roční výstavku ručních prací od žáčků mateřské školy, 
přes žáky školy základní až po prezentaci kuchařů ze SŠ 
Bor a tradiční hudební doprovod žáků ZUŠ. Dozvíte se 
zajímavosti o velikonočních zvycích a budete si moci za 
drobnou úplatu za materiál (30,-Kč) vyrobit jarní ozdoby 
na dveře či do oken. V aktivních dílnách si pod vedením 
učitelky ZUŠ vyzkoušíte různé techniky zdobení veliko-
nočních vajíček a od středy do soboty se můžete zúčast-
nit soutěže o nejhezčí zdobené perníkové vajíčko. Toto a 
ještě další překvapení Vám nabídneme v týdnu Veliko-
nočních machrovinek. Zaujala Vás naše nabídka? Sleduj-
te vývěsní místa ve městě, kde se včas objeví známé 
plakátky s podrobným programem, a hlavně přijďte! Tě-
šíme se na Vás. 

Za pořádající Mgr. Zde ňka Valečková, SŠ Bor 
 
Velikono ční nabídka St řední školy Bor  
 

Vážení spoluobčané, 
tak jako v loňském roce Vám nabízíme možnost objedná-
vek velikonočního pečiva: 
1. mazanec za 59,-Kč 
2. zdobené linecké pečivo (beránci, slepičky, zajíčci, va-
jíčka) za 79,-Kč ½ kg krabička. 
     Objednávky přijímáme do 9. března 2012 u pí Z. Křiž-
kové (731 142 208, 374 790 498), výdej objednaného pak 
proběhne 2. a 3. dubna 2012, popř. dle domluvy. 
 

Mgr. Zdeňka Valečková, SŠ Bor 
   

INFORMACE Z NAŠICH OBCÍ   
 

     Město Bor má ve svém správním území 22 částí: 
Bezděkov, Boječnice, Borovany, Čečkovice, Damnov, 
Doly, Hlupenov,  Holostřevy, Kosov, Kurojedy, Lhota, 
Lužná, Málkovice, Malovice, Muckov, Nová Hospoda, 
Nový Dvůr, Ostrov, Skviřín, Velká Ves, Vysočany a  Bor.  
     V roce 2011, prvním roce volebního období, bylo za-
stupitelstvem  města Bor zřízeno deset osadních výborů: 
Bezděkov  – předseda Josef Janeček, členové Jarmila 
Flachsová, Květoslava Svobodová 
Málkovice – předseda Marcel Křižka, členové Jana Fo-
rejtová, Stanislav Vithaus 
Damnov  – předseda Vladimíra Köchová, členové Eliška 
Čadková, Miroslav Bostl 
Doly  – předseda Ing. Karel Bluma, členové Jaroslava Ži-
gová, Josef Mareš 
Borovany a Kosov  – předseda Vladislav Ryba, členové 
František Vendl, Hana Jirková, Marie Macošková, Radek 
Štokinger, Mgr. Jana Zemanová 
Boječnice  – předseda Jaroslav Bílý, členové Marie Stan-
číková, Jaroslava Štěpánková  
Vyso čany  – předseda Robert Halada, členové Lenka 
Krivdová, Žaneta Sinkulová, Iveta Tytlová, Ludmila Tör-
ková, Veronika Virtová, Josef Tóth, Renata Suchá Dob-
rodinská, Bohuslav Nebeský   
Lužná – předseda Petr Pich, členové Roman Houda ml., 
Antonie Pálková  
Holost řevy  – předseda Milada Huláková, členové Kamila 
Aubrechtová, Radka Jurčíková, Kateřina Lávičková, Te-
rezie Pecharová 
Ostrov – předseda Jitka Šeborová, členové Pavel Turek, 
Jaromír Řezáč 
 

     Osadní výbory ve spolupráci s občany pořádají různé 
kulturní a sportovní akce,  svépomocí provádějí drobné 
opravy a úpravy, spolupodílejí se na úklidu a udržování 

pořádku v obcích. Vedení města se pravidelně schází 
s předsedy  osadních výborů a jejich prostřednictvím řeší 
požadavky a problémy občanů v osadách. 
 

Akce, které se budou konat v našich obcích r. 2012:  
Málkovice – rybářské závody, nohejbalový turnaj  
Damnov  – Masopust, dětský den, letní turnaj v kopané, 
Silvestrovská zábava 
Doly  – brigády na úklid a  společná posezení občanů 
v průběhu celého roku, stavění májky, pouťová mše, vý-
stava výpěstků zeleniny, ovoce a květin, nastrojení vá-
nočního stromu 
Borovany a Kosov – 1. máj, nohejbalový turnaj 
Vyso čany - Masopust, stavění máje, prvomájový průvod, 
dětský den, prázdninové překvapení, Vysočanská vzdu-
chovka, Drakyjáda,  lampionový průvod, Mikulášská na-
dílka, adventní posezení se seniory 
Lužná  – Vítání léta, Tůr de Lužná 
Holost řevy  – oslava MDŽ, jarní úklid, stavění máje, ry-
bářské závody, pouť - pouťový dětský den, Vítání prázd-
nin, turnaj v minikopané, sýrové hody, posvícení, lampio-
nový průvod, Mikuláš naděluje, turnaj žen v badmintonu, 
pravidelné cvičení žen ve společenské místnosti 
 

Úspěšné akce v Dolech   
.         
     V loňském roce 6. srpna se podařilo po více než 40 
letech obnovit tradici konání slavné pouťové mše 
v rekonstruované kapli Panny Marie Sněžné. Při obřadu 
vystoupil chrámový ženský sbor ze Stráže. Při této příleži-
tosti bylo provedeno opětovné vysvěcení kaple. Každý 
návštěvník poutě obdržel pouťový koláč. K dispozici bylo i 
občerstvení. Konání poutě mělo příznivý ohlas jak u ob-
čanů místních, tak i u občanů z blízkého okolí. Z těchto 
důvodů je  předjednáno opětovné konání poutní mše 
v letošním roce 4. srpna v 10.00 hod. 
     Vloni  nebyly příznivé klimatické podmínky pro pěs-
tební činnost. Přesto jsme se rozhodli uspořádat výstavku 
výpěstků ovoce, zeleniny a květin občanů osady a nej-
bližšího okolí. Výstavka se konala 17. září  ve společen-
ské místnosti – kapli za účasti 12 rodin s 33 exponáty 
rozdělených do 3 kategorií. Hodnotící komise se shodla 
v tom, že nejúspěšnějším exponátem byl „Dolský dýňák“ 
manželů Fišperových. Všichni  přítomní obdivovali jak je-
jich výpěstky, tak i provedené aranžmá. Vzhledem 
k tomu, že výstavka měla u místních občanů i návštěv-
níků velký úspěch, jsme rozhodnuti, že její konání v roce 
2012 zopakujeme. 

 Pro zlepšení  cel-
kového vzhledu  
návsi  jsme pro-
vedli 12. listopadu 
podzimní úklid za-
měřený především 
na shrabání listí a 
jeho odvoz. Akce 
se zúčastnilo 10 
občanů. Naši ra-
dost v následují-
cím období poně-
kud pokazilo větrné 
počasí, neboť 

v některých částech návsi máme opětovně naváté listí.   
     V roce 2010 měla úspěch akce stavění a výzdoba vá-
nočního stromu. Vloni jsme jej stavěli a zdobili 3. prosin-
ce. Dle našeho názoru tentokráte byl vánoční strom hezčí 
jak vzrůstem, tak i bohatší výzdobou. Přihlásili jsme se 
opětovně do soutěže „Nejhezčí vánoční strom“ vyhlášené 
Místní akční skupinou Český les, o. s.  



      Poslední akcí v loňském roce bylo předvánoční pose-
zení občanů v kapli spojené s ochutnávkou vánočního 
cukroví při poslechu a zpěvu vánočních koled. Pro zahřátí 
byl podáván čaj a svařené víno.  
      Závěrem chci poděkovat všem spoluobčanům, kteří 
se zapojili do organizace uvedených akcí i těm, kteří se 
jich zúčastnili. Lze si jen přát, aby se nám i v následujícím 
roce dařilo stejné či obdobné akce organizovat.      
          Ing. Karel Bluma, předseda osadního výboru Doly 
  

 Sloupek z Vyso čan 
 

     Uvítali jsme Nový rok a nastal čas bilancování všech 
akcí, které jsme ve spolupráci s občanským sdružením, 
osadním výborem a obyvateli Vysočan v loňském roce 
uskutečnili. Myslíme si, že hodnocení těchto akcí vyznívá 
ve velmi dobrém světle, je jen škoda, že se nezúčastňuje 
větší počet obyvatel naší osady. Když to vezmeme od 
začátku roku, tak jsme v únoru uspořádali masopust, na 
který se přišlo pobavit nemalé množství nejen místních, 
dále se zdařila retrooslava na 1.máje v Borovanech, kde 
Vysočanští určitě nezapadli. Velmi zdařilé z pohledu dětí, 
rodičů i prarodičů byly také dětské akce na konci června a 
v září. Na tyto akce se přišlo pobavit a zasoutěžit si vždy 
více jak 4 desítky nejen místních ratolestí. Dále jsme pro 
mládež uspořádali drakiádu, lampionový průvod a Miku-
lášské veselí na návsi. Poslední naší akcí bylo adventní 
posezení pro naše seniory. Pro obsazenost zdejší restau-
race jsme byli nuceni tuto akci přesunout do Boru. I když 
měli senioři zajištěn odvoz, sešlo se jich málo. My pevně 
věříme, že na další posezení se jich sejde více. Vysočan-
ské děti jim krásně zahrály na hudební nástroje, zazpívaly 
a přednesly básničky. Nakonec se jim podařilo rozezpívat 
všechny zúčastněné. Pro každého seniora bylo připrave-
no pohoštění, malý dárek a krásné přání, které vyrobily 
dětičky ze zdejší MŠ v Borské ulici, za což jim moc děku-
jeme. 
     Mezi další zdařilou akci patří i jarní úklid, který proběhl 
v měsíci dubnu. I tuto akci bychom rádi prováděli pravi-
delně. Jen by se do akce mohlo zapojit více obyvatel, 
vždyť to děláme hlavně pro sebe, abychom měli pěkné 
prostředí, ve kterém žijeme. 
Ještě jednou přejeme všem mnoho zdraví a štěstí 
v novém roce a Vysočanským přejeme větší účast míst-
ních na různých akcích. 
     Nejbližší plánované akce: Masopust 18.2.2012 
 

.  
Bohuslav Nebeský, Lenka Krivdová,  

osadní výbor Vysočany 
 

Holost řevy žijí  i v roce 2012  
 

     V sobotu 10.prosince 2011 se nás několik odvážných 
sešlo na rychlé akci – Pyžamový  večírek, kterou si vyžá-
dalo ženské osazenstvo. Připravili jsme si pro všechny 
dárek na uvítanou, zajímavé ceny do tomboly a samo-
zřejmě nechyběly ani růže na volenku. No a protože nás 
žen bylo opravdu málo, tak se pánové plácli přes kapsu a 
růže kupovali rovnou po 3 kusech. Však ona to od nich 
byla pěkná vykutálenost – nechtělo se jim totiž tancovat. 
V tombole vyhrál téměř každý až na jednu smolařku, kte-
rá nevyhrála vůbec nic. Večer ještě zpestřila soutěž „po-
znej nohy“. Hráči to měli opravdu dost těžké, protože při-
řadit tak chlupaté nohy ke správnému obličeji (poslepu) 
není nic jednoduchého. Odměnou za jejich trápení jim byl 
dort, který podle zásad slušného chování rozdělili mezi 
nás všechny. A protože se večer vydařil, neváhali jsme a 
na letošní rok připravili opět bohatý kulturní program.   

 
 

    V lednu nás čeká dětské maškarní rejdění, v únoru 
Masopust a v březnu oslava MDŽ. Duben bude patřit 
hlavně práci, protože v rámci brigády začneme 
s rekultivací vodní nádrže na vsi. Ale protože není na svě-
tě jen práce, ale i zábava, bude každé nedělní odpoledne 
patřit ženám a turnaji v badmintonu. Květen a červen pat-
ří organizaci Dětského pouťového dne, který nás čeká 
2.června. Pro děti opět připravíme zajímavou cestu, na 
které si vyzískají sladkou odměnu, a jistě i nějaké ty 
atrakce. Chybět nebudou ani stánky, zvířátka, občerstve-
ní a příjemné posezení. 
     Tak a to je na letošní půlrok náš program. Samozřej-
mě nějaké akce ještě přibudou (hlavně ty pracovní). Od-
měnou nám všem může být  pocit z dobře vykonané prá-
ce, to jak se na akcích pobavíme my i děti, to jak naše 
ves vzkvétá, to jak jsme čím dál více schopní pokrýt 
vlastními prostředky potřeby obce a to, že  si  dokážeme 
pomoci. Vždyť jen za rok 2011 investovalo Občanské 
sdružení a Osadní výbor ze svých prostředků přes 22 ti-
síc korun na plnění daných cílů. Dalšími téměř 13 tisíci 
korunami přispěli dobrovolníci sběrem železa nebo fi-
nančním darem. Všem  za tuto spolupráci a účast na ak-
cích mnohokrát děkujeme a těšíme se na všechny i 
v letošním roce. 

Milada Huláková, osadní výbor Holostřevy 
 

INFORMACE Z POLIKLINIKY    
 

     Rok 2011 byl pro pracovníky Borské polikliniky mimo-
řádně náročný, stejně jako již několik let  předtím ve zna-
mení rekonstrukce a modernizace.  Dva dny před váno-
cemi byla dokončena montáž zdviže pro pohybově ome-
zené pacienty k zubnímu oddělení, k optice atd. a dána 
do zkušebního provozu.  
     Tato zdviž byla vybudována nejen díky zřizovateli, ale 
i díky štědrosti firem i soukromých osob, které mají 
k Borskému regionu vztah, ať už tím, že zde sídlí ve spá-
dové oblasti, nebo tím že mnoho zdejších občanů kon-
zumuje jejich výrobek – Chodovar  spol. s r.o., Chodová 
Planá. Jsou to tyto firmy a jednotlivci: GOTCHA  
SPIELFELD, s.r.o., BK II., s.r.o., EISSMANN 
AUTOMOTIVE s.r.o., TJ Sokol Damnov, MUDr. Faltová, 
MUDr. Mácová, ALUTECH, Systems s.r.o., paní Horníč-
ková, p. Langmajer, MUDr. Bultasová, Promont – elektro-
technika s.r.o., Obec Rozvadov, AD – Optik, p. Dranková, 
Strážská obchodní společnost s.r.o., MUDr. Máca, 
LUKON Investment a.s., Autoškola p. Hucl, Město Přim-
da, MUDr. Procházka, LOXXESS, s.r.o.,IDEAL 
AUTOMOTIVE Bor, spol. s.r.o., MUDr. Moročkovská, r. 
Rídlova, pí Vaňková, pí Mácová, r. Pourova, r. Bultasova, 
r. Faltova, r. Kadaňova, pí Otavová, pí Podlipská, r. Ka-
daňova, r. Langmajerova, r. Myslivcova, pí Bezstarosti, r. 
Valečkova, pí Šperková, p. J. Ševčík, pí Bočanová, pí 
Strnadová, pí Lysá, p. Trachta, r. Donovalova, p. Hudec, 



r. Šperlova, pí Krasanovská, pí Hrachovcová, p. Höge-
duš, pí Fürstlová, pí Jarošíková a v neposlední v řadě r. 
Stehlíkova s hudební skupinou. 
     Díky štědrosti, vstřícnosti a ochotě pomoci bylo vybu-
dováno zařízení, které umožní lidem pohybově omeze-
ným využívat i ty zdravotnické služby, které dosud pro ně 
byly prakticky nedostupné. 
     Využíváme možnosti poděkovat touto cestou všem 
sponzorům za tento finanční projev lidskosti. 

Hana Bultasová , ředitelka Polikliniky 
.                                                                                                                       

INFORMACE PRO SENIORY       
 

Univerzita t řetího v ěku 
.      
     Jako v loňském roce, i letos máte možnost se zúčast-
nit studia pro seniory. Můžete se stát studenty virtuální 
univerzity třetího věku. Tento semestr se budeme zabývat 
„Pěstováním a využitím jedlých a léčivých hub“. Jarní 
semestr začíná 7.2.2012 v 10 hod. v prostorách zámku 
v Boru. Kurz se skládá ze 6 přednášek, ke kterým spo-
lečně i samostatně odpovídáme na otázky testu. Poplatek 
je 200 Kč za semestr. Předpokládaný konec semestru je 
v dubnu 2012. Máte-li zájem se vzdělávat i v tomto věku, 
přijďte mezi nás. V závěru kurzu si budeme opět vybírat 
z témat, které pro nás připravuje Česká zemědělská uni-
verzita v Praze.                

                     Mgr. Jaroslava Jáchimová 
 

Informace z Klubu senior ů  
 

     V listopadu jsme byli svědky proměny vzhledu jedné 
ze seniorek, která pod rukama vizážistky Radky Jurčíko-
vé omládla o několik let, takže ji vlastní manžel skoro ne-
poznal. Kromě úpravy zevnějšku nás paní Jurčíková se-
známila s možnostmi péče o pleť nejen obličeje, ale i ru-
kou. 
     Možná přijde až za rok? Na setkání konaném 
12.12.2011 pod názvem „Možná přijde i Mikuláš", se jme-
novaný nedostavil. Poslal zato dva perfektní, pohodové 
zástupce. Krásného mladého anděla s plným košíkem 
dárků a dobromyslného čerta, který ani jediným pohle-
dem nenaznačil, že by chtěl někoho trestat nebo strašit. 
Jejich vystoupení bylo kvitováno úsměvy, děkováním a 
potleskem. Poté přítomní přivítali starostu města. Popřál 
jim krásné Vánoce a slíbil, že pro ně v měsíci únoru při-
praví besedu o všem, co by senioři chtěli vědět o plánech 
města Bor na rok 2012. Součástí únorové schůze bude i 
zpráva z polikliniky a nové poznatky ze sociální péče. 
 

     Další program 
posledního setkání 
letošního roku byl ve 
znamení tomboly, ve 
které výherci získali 
krásné nové kalen-
dáře, ve kterých byly 
využity fotografie z vý-
stavky hraček, o níž 
jsme už psali v 

minulém čísle. Závěr tentokrát patřil zpěvu, který dopro-
vázela paní Moravcová se svým šikovným synem Jan-
kem. Všichni si společně zazpívali koledy a moravské i 
české písničky.  
     A na závěr bychom rádi všem, nejen seniorům popřáli 
v novém roce jen to nejlepší, zdraví a pohodu a seniory, 
kteří k nám zatím nenašli cestu, tímto zveme na setkání, 
o kterých informujeme na plakátech ve vývěsních skříň-
kách města i za vydatné pomoci pečovatelek v osadách. 
. 
     Libuše Kureková,  Jaroslav Jáchimová, Klub seniorů Bor 

 

HUDEBNÍ LÉTO BORSKA 2012 
 

Neděle 6. května v 17,00 h., chrám sv. Mikuláše v Boru 
Slavnostní zahajovací koncert festivalu 
Ferenc Liszt: Kristus 
Oratorium pro sóla, smíšený sbor a varhany (úprava Zde-
něk Pololáník), Účinkují: Kühnův smíšený sbor, sólisté, 
Přemysl Kšica – varhany, dirigent: Marek Vorlíček 
---------------------------------------------------------------------------- 
Čtvrtek 17. května v 18,00 h., kostel v Přimdě 
Pulchra es amica mea 
Program z hudby začátku 17. Století na téma Píseň písní 
z děl Palestriny, Grandiho a dalších autorů této hudební 
epochy, soprán, flétna, čembalo 
---------------------------------------------------------------------------- 
Čtvrtek 31. května v 18,00 hod., kostel ve Skviříně 
Marek Po čepický – housle, Václav Vála – varhany 
V programu zazní skladby převážně italských barokních 
skladatelů.  G. B. Somis, P. Bottgioni, A. Corelli, A. Vival-
di, B. Pasquini, etc. 
---------------------------------------------------------------------------- 
Čtvrtek 14. června v 18,00 hod., kostel ve Stráži 
Koncert žáků, absolventů a pedagogů Základní umělecké 
školy v Boru 
---------------------------------------------------------------------------- 
Čtvrtek 28. června v 18,00 hod., kostel ve Starém Sedle 
Mužský vokální kvintet Hlasoplet, Duchovní písn ě a spi-
rituály v leh čím hávu 
---------------------------------------------------------------------------- 
Čtvrtek 12. července v 18,00 hod., kostel v Damnově 
Kolegium pro duchovní hudbu Klatovy, Umělecký ve-
doucí Vít Aschenbrenner, Komorní duchovní hudba 18. st. 
----------------------------------------------------------------------------
-Čtvrtek 26. července v 18,00 hod., kostel v Bernarticích 
Antonín Dvo řák: Mše D-dur „Lužanská“ pro sóla, 
sbor a varhany 
---------------------------------------------------------------------------- 
Čtvrtek 9. srpna v 18,00 hod., kostel v Mlýnci 
Ensemble Consolazione, Karel Valter – traverso, Jan Tu-
láček – kytara, "Velký orchestr pro malou kapli" 
"La guitare est un petit orchestre" (Hector Berlioz) 
 

Pro svůj další koncert v rámci festivalu Hudební léto Bor-
ska si Ensemble Consolazione připravil vskutku jedineč-
nou specialitu: Nově nalezenou zkrácenou verzi Haydno-
va Stvoření v dobové úpravě od Franze Werthmüllera pro 
traverso a kytaru. Je to vůbec první duchovní skladba, 
kterou Jan Tuláček a Karel Valter pro své obsazení obje-
vili, Werthmüller našel zjevnou inspiraci ve slavné kytaro-
vé škole Fernanda Sora, odkud skoro doslovně převzal 
transkripci první Arie "Nun schwanden vor dem heiligen 
Strahle" a ve stejném stylu upravil i výběr z celého orato-
ria. Ač beze slov, oratorium si i ve své nejkomornější 
možné verzi zachovává vnitřní hloubku a duchovní posel-
ství. Badatelská činnost souboru Consolazione přinesla i 
další ovoce: V Žamberku byla objevena Sonáta slavného 
vídeňského flétnisty Mattea Bevillacquy, kterou budou 
moci posluchači taktéž slyšet, stejně jako flétnovo-
kytarovou transkripci slavného Mozartova Laudate Domi-
num z jeho Vesperae. 

 

PADESÁT LET ZDŠ V BORU  
.    
Jako malou gratulaci k narozeninám základní 
školy v Boru napsal Slavomír Kozák 
 

     Naše školička už dospěla do věku, který lze nazvat 
babičkovským. Bylo to v  září 1961, když  jsme do ní na-
stoupili rovnou do třetí třídy. Nebylo to snad tím, že by-
chom byli tak nadaní, ale než se nová škola otevřela, mu-
seli jsme chodit jinam. Někteří z nás nastoupili do 1. třídy  



do budovy naproti Papajlům, kde byla později prádelna 
(už neexistuje) a někteří šli do budovy, kde je dnes 
Střední škola Bor. Jinak se v Boru učilo na několika mís-
tech. Pokud si vzpomínám, bylo to v zámku, v sokolovně 
a také na radnici. Mým prvním třídním v nové škole byl 
učitel Vratislav Vorel. Kdo vedl 3.B, to už nevím.   
      Skutečně je to již víc než padesát let, co nás vymože-
nost osvícené panovnice Marie Terezie přivinula do své 
náruče a nepustila nás dřív, dokud  do našich blonďatých, 
černých, zrzavých, kudrnatých a bůhvíjakých hlaviček ne-
vsoukala ty nejzákladnější znalosti a dovednosti. Škola 
nám dala základy, pošťouchla nás do života – a teď se 
snažte, je to na vás! I kdybychom se později nenaučili už  
vůbec nic, s tím, co nás naučili v této škole, by se dalo 
v životě vystačit. Uvědomili jste si to někdy? Proto se jí 
říká základní. Jsou ale i jedinci, kteří tvrdí, že všechno, co 
v životě potřebovali, se naučili v mateřské škole.   
     V pátek 18.11.2011 jsme měli možnost vrátit se do té-
to, pro každého tak důležité budovy, v jejíchž prostorách 
jsou otisknuty také naše dávné stopy. Tento den naše 
školička slavila narozeniny. Oslava spočívala v tom, že 
každý, kdo přišel, byl přivítán u vchodu, kde se podepsal 
do knihy návštěvníků. Pak už se jednotlivých skupinek 
ujali žáci a učitelé školy a prováděli své hosty po budově. 
Byla možnost nahlédnout do školní  kroniky, okouknout 
odborné učebny. Ve třídě hudební výchovy se předvedli 
žáci se svým uměním hry na hudební nástroje. V další 
třídě nám na interaktivní tabuli předvedli program, ve kte-
rém jsme shlédli rozvoj školy.  
     Mile mě překvapila paní učitelka Helena Kulíková, kte-
rá byla naší třídní v páté třídě. Nejen, že mě poznala po 
té spoustě let, ale celou tu dobu si pamatuje, že jsem 
v hodině ručních prací upletl nejlepší šálu, a to dokonce 
lepší než holky! Kupodivu i já jsem si na tu šálu vzpomněl 
– byla šedivá a na krajích měla modré proužky. V duchu 
jsem si řekl, že už tenkrát jsem byl šikovnej a zůstalo mi 
to do dneška. Teď jste si určitě všimli, že jsem ke všemu 
ještě skromnej.   
     Ještě si dovolím sem vsunout dvě moje vzpomínky.  
     První vzpomínka je skutečně velmi živá. Na chlapec-
kých záchodech ve staré škole tenkrát nebyly žádné 
mušle, ale jenom žlábek a na zdi asfaltový pás. A my, 
špunti z první třídy,  jsme začali závodit, kdo vyčůrá výš. 
Zní to neuvěřitelně, ale podařilo se nám to až nad ten 
černý izolační pruh, což bylo výš, než jsme sami měřili. 
Nevím, zda to bylo tím, že jsme byli tak malí, nebo tak 
dobří. Leč při této zajímavé činnosti jsme se nechali pře-
kvapit školníkem Nohou. Asi jsme byli příliš soustředění 
na výkon. Trest následoval okamžitě. Museli jsme natáh-
nout ruce a vzápětí mlaskl jeden úder rákoskou na kaž-
dou nataženou dlaň, doprovázený svištivým zvukem. (To 
jsme měli štěstí, že školník takto nepotrestal přímého vy-
konavatele naší klukovské soutěže.) Výchovný účinek té-
to exekuce byl úchvatný… pamatuji si to dodnes. A  už 
nezávodím. 
     Druhá vzpomínka je  z výuky přírodopisu. Měla nás na 
něj Vlasta Kuchtová, říkali jsme jí Babička. V deváté třídě 
byla poslední kapitola v učebnici příroďáku o člověku, je-
ho anatomii atd. Nás samozřejmě zajímala nejvíc ta část 
o rozmnožování. To, co bylo v učebnici už jsme dávno 
přečetli, a tak jsme se těšili, jak se s tím Babička popere. 
Ale ta to vyřešila jednoduše. Naposledy jsme probrali lid-
ské oko a šmitec, tím to skončilo, dál jsme se nedostali. 
Takže nás katapultovala do života v této oblasti nedosta-
tečně připravené. Po letech na srazech jsem zjistil, kolik 
všichni máme potomků. Takže jsem došel k závěru, že 
jsme to dohnali samostudiem,  metodou pokus - omyl, 
nebo naším kutilstvím, jímž jsme my, Češi, proslulí. 

     Konec vzpomínání. Bývalí i současní zaměstnanci 
školy měli připraveno posezení ve školní jídelně, kde při 
občerstvení mohli zavzpomínat a poklábosit. Všichni si po 
návštěvě školy odnesli malé dárečky, které jim tuto udá-
lost budou připomínat.      
     Čas nezůstal opět nic dlužen své pověsti, že pracuje 
pořád a bylo vidět, že na nás „sochá“ neúnavně a vytrva-
le. U mě se to projevilo ještě tak, že díky svému  pokroči-
lému věku mám již větší odstup od současných učitelů a 
žáků, takže jsem měl velké problémy je od sebe rozlišit. U 
mužské části to bylo snadné, ale u nositelek sukní jsem 
často tápal. Rozlišování  pro mě nebylo až tak důležité, 
jenom mi to připomnělo, že čas umí být prevít. Z mé vy-
hlídkové věže skoro šedesáti let už mi stále víc lidí připa-
dá o hodně mladších než jsem já. Já jsem byl ve škole 
převážnou dobu oslavy, něco jsem tam natočil. Bohužel 
jsem tam zahlédl jenom jednu spolužačku z našich deví-
tek. Možná, že tam ještě někdo další byl, ale nepotkali 
jsme se. Mám podezření, že spolužáci nejspíš zase ne-
měli čas. Nedostatek času trápí všechny. Často je to je-
nom neschopnost zorganizovat si to tak, abych si takovou 
příležitost, jakou je padesátileté výročí nejdůležitější insti-
tuce v životě každého z nás, nenechal ujít. 
.                                                                                                
 

KOMISE ŽEN MAS ČESKÝ LES  
 

     Pracovní rok komise žen (celý název komise pro rovné 
příležitosti žen a mladých lidí do 30 let) Místní akční 
skupiny Český les začal prvním jednáním 3. února 2011. 
Ve společenském centru v obci Holostřevy se sešli 
všichni členové komise - Milada Huláková z Holostřev, 
Michaela Kodadová ze Svržna, Božena Podlipská z Boru, 
Hana Valachovičová z Holýšova,  Josef Hais ze 
Staňkova, Zdeňka Valečková z Boru, Anna Váňová 
z Poběžovic, Irena Zapletalová ze Studánky a Jitka 
Valíčková ze Starého Sedliště. Místa jednání komise se 
střídají tak, aby se komise seznámila s více místy na 
území MAS. Toto  první jednání komise začalo překva-
pením. Předsedkyně Milada Huláková oznámila, že 
očekává narození svého druhého dítěte a nebude se tedy 
moci věnovat plně své funkci, ale podle možností bude 
pracovat jako řadová členka.  Všichni jí blahopřáli a 
děkovali za práci. Novým předsedou pak byl zvolen za 
čtrnáct dní  na dalším zasedání ve Střední škole Bor 
jednohlasně  jediný muž v této komisi, zastupující mladé 
lidi do 30 let, Josef Hais. Jako hlavní úkoly pro rok 2011 
byly stanoveny již tradiční akce: 2. regionální den MAS, 3. 
regionální večer MAS. Kromě toho další časově náročné 
úkoly – vytvoření katalogu řemesel a služeb z oblasti 
MAS, dokončení projektu „Oživení tradiční regionální 
kuchyně na  Tachovsku“, pomoc při realizaci projektů 
„Řemeslo má zlaté dno“ a „Budoucnost patří připra-
veným“.  Stanovené úkoly byly časově i organizačně ná-
ročné, každý měl svého garanta, ale na organizaci se 
podílel každý člen podle svých možností a schopností. 
Jak jsme to zvládli?  

     Projekt s pracovním názvem „kuchařka“ se rozběhl 
plnou parou. Garanty tohoto projektu byly Zdeňka 
Valečková a Božena Podlipská. Během února a března 
bylo ze shromážděných receptů vybráno 30, které byly 
v průběhu dubna uvařeny ve Střední škole Bor a 
ochutnány 3 výběrovými komisemi, které tvořili členové 
naší komise žen, zástupci klubu seniorů a starosta města 
Bor. Nikdo z komise si asi předem neuměl představit, 
kolik času to všechno zabere. Ale dobrá věc se podařila. 
V záři byla vydána kuchařka se 30 kartami s recepty. 

     Již na zasedání komise 14.2. byla připravována další 
velká akce 2. regionální den MAS, jehož garantem byla 



Michaela Kodadová. Tato akce byla již po druhé v areálu 
chovu koní Svržno. Byly jsme příjemně překvapeni, když 
počet vydaných slosovatelných vstupenek dosáhl 400.  
V kryté jízdárně se představilo 19 řemesel a služeb. 
Každý mohl ochutnat  i koupit zajímavé regionální pro-
dukty – kozí sýry, koláče, klobásy, med, medovinu atd. 
Velký výběr byl také v keramice. Ale bylo možno také si 
některé dovednosti vyzkoušet – práci s vlnou, navlékání 
korálků, výrobu svíček. Děti se vozily na koních a užívaly 
si díky sponzorskému daru města Hostouň na pouťových 
atrakcích. Několikrát v průběhu odpoledne byly slosovány 
vstupenky a výherci dostali zajímavé ceny, které zajistili 
členové komise od sponzorů, včetně MAS.  

     Projekty „Řemeslo má zlaté dno“ a „Budoucnost patří 
připraveným“ podpořila komise především propagací a 
získáváním účastníků. U projektu řemesel se komise 
podílela na dotazníkové akci k výběru nejžádanějších 
řemesel. Na všech veřejných akcích, kde byla  propa-
gována kuchařka, byly zároveň propagovány i oba 
projekty. Vzdělávací projekt „Budoucnost patří připra-
veným“ měl větší úspěch v Horšovském Týně než v Boru. 
Všechny zatím realizované semináře projektu „Řemeslo 
má zlaté dno“ byly naplněny a vzniklá centra řemesel 
plánují nejúspěšnější témata opakovat. 

     Předposlední akcí roku 2011 byl 3. regionální večer 
MAS na svatého Martina v Bělé nad Radbuzou. 
Garantem se stalo město Bělá v čele se starostou Ing. 
Liborem Pickou. Sál kulturního domu opravený díky 
dotaci MAS byl v 19 hodin plný oficiálních hostů (ministr 
spravedlnosti Jiří Pospíšil, senátor Petr Smutný, zástupci 
CHKO a partnerských MAS…), sponzorů akce i těch, 
kteří přišli pobavit hosty nebo se přišli pobavit sami.     
Vše bylo vzorně připraveno, sál byl vyzdoben, tombola 
lákavá (poukazy na pobyty v rekreačních zařízeních, 
poukazy na večeře, masáže, pytel brambor), občerstvení 
včetně svatomartinských vín a husy, kozích sýrů, 
chodských koláčů a přimdské medoviny chutné a 
program bohatý. Úvod byl zasvěcen oficiálním záleži-
tostem – křest kuchařky a kalendáře MAS, podpis 
memoranda mezi partnerskými MAS Český les, MAS 21, 
MAS Sokolovsko, CHKO Český les a CHKO Slavkovský les. 

     V závěru roku čekala komisi ještě poslední akce – 
soutěž o nejhezčí vánoční strom pro obce a jimi řízené 
organizace a neziskové organizace z území MAS Český 
les. V loňském roce měla tato akce pro obce a jimi řízené 
organizace velký ohlas. Tento rok se bohužel přihlásilo 
jen 5 účastníků. I když propagaci bylo věnováno vyšší 
úsilí než v loňském roce.  Snad to bylo způsobeno 
nevánočním počasím, že se přihlásilo tak málo účastníků. 
Nevíme. Ale všech pět přihlášených vánočních stromků 
bylo velmi krásných a nápaditých. Fotografie naleznete 
na www.masceskyles.jz.cz. Oproti loňskému roku 
hodnotily a vybíraly nejhezčí strom děti, protože 
především pro ně jsou vánoční stromy určeny. Hlavní 
cenu 5000 Kč získala skupina žen Sedmikrásky ze 
Ctiboře (okres Tachov).  Věříme, že tato hezká akce 
najde v příštím roce znovu více příznivců. 

     A je tady rok 2012.  Co zbývá říci? Poděkovat za práci 
v roce 2011 členům komise v čele s předsedou Josefem 
Haisem. Každý věnoval této práci část svého volného 
času. Co plánujeme? Tradiční a osvědčené akce „komise 
žen“ určitě zůstanou. Co připravujeme  nového? Nechte 
se překvapit a nebo přijďte mezi nás a pomozte nám. A 
nebo přispějte  nějakým dobrým nápadem na 
info@masceskyles.cz. 

Mgr. Božena Podlipská, MAS Český les  

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ DO ŽIVOTA     
 
 

 
 

     Na konci listopadu 2011 se v obřadní síni v borském 
zámku uskutečnilo další Vítání občánků. Celkem bylo 
v tento den přivítáno do života 14 dětí. Byla to děvčata 
Michaela Janečková, Adéla Fleischmannová, Monika 
Mocová, Anna Forejtová, Adéla Oncirková, Nikola Majo-
rová, Barbora Huláková a chlapci Richard Kordil, Matyáš 
Altman, Matěj Houda, František Říha, Matěj Hečko, Vác-
lav Sládek a Matěj Šrédl. 
     Na snímku jsou manželé Janečkovi se svou dcerou 
Michaelou při podpisu do pamětní knihy města.  
 

 

KONSTANTINOVY LÁZN Ě 
ZVOU NA NÁVŠTĚVU 

.      
     „Jsem unavený, hned bych někam jel,“ posteskne si 
leckdo v tyto pošmourné dny. Proč si je nezpříjemnit láz-
němi? Teď je ta správná doba. Přijeďte si právě k nám do 
Konstantinových Lázní načerpat energii na další měsíce 
tohoto právě začínajícího se roku. U nás se Vám dostane 
potřebné odborné péče s následovným posílením organi-
zmu a obnovy zdraví. Minerální koupele a lázeňské pro-
cedury Vás nechají zapomenout na všechny starosti. 
     Okolní krásná příroda, klid, chutná a zdravá strava 
udělá z Vašeho pobytu dovolenou pro tělo i duši. 
     Patříte mezi osoby s kardiovaskulárním onemocně-
ním? Potýkáte se občas s problémy srdce, či pohybového 
ústrojí ? Již více než 200 let se zaměřujeme na prevenci, 
komplexní diagnostiku, léčbu a rekonvalescenci. Hlavní 
léčebné metody jsou u nás založeny na využití minerální 
uhličité vody. Jedná se o pramen přírodní, studené, pros-
té, železnaté kyselky se zvýšeným obsahem kyseliny 
křemičité. Voda s příjemnou chutí je čirá a bezbarvá s 
nepatrným sirovodíkovým pachem. Naší minerální vodě 
přísluší rovněž jedno prvenství. Chemický rozbor místní 
léčivé vody dokazuje vůbec nejvyšší obsah volného oxidu 
uhličitého v celé České republice. 
     Po návštěvě našeho Wellness centra se budete cítit 
jako nově zrození… Relaxace jde ruku v ruce s dobrou 
kondicí, wellness a beauty. Proto také mezi naše nově 
nabízené služby patří bazén s příjemně prohřátou vodou, 
vířivky, sauny, aromaterapie i zážitkové masáže. 
     Součástí centra je také fitness-zóna, která je vybavená 
špičkovými stroji od firmy Star Trac rozdělenými do kardio 
a tréninkové části. A po načerpání sil jste srdečně zváni… 
Ani na možnost kulturního a společenského vyžití u nás 
nezapomínáme. Pravidelně zde pořádáme koncerty, spo-
lečenské a taneční večery a výstavy. 
     Informace a rezervace na tel. číslech 374 615512, 374 
615511 a na e-mailové adrese  puk@konstantinovy.cz, 
www.konstantinovy.cz 
 


